
Protokół N r 20/2020

z obrad XX Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 16.09.2020 r. o godz. 
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. 
Piaseczyńskiej 77.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XX 
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista 
stanowi załącznik).

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz 
z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Uroczyste wręczenie aktu nadania Panu Piotrowi Szczurowskiemu tytułu 

zasłużony dla Gminy Konstancin-Jeziorna.
5. Przyjęcie protokołów z obrad XVII, XVIII i XIX sesji Rady Miejskiej.
6. Wystąpienia mieszkańców.
7. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.
9. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
11. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
12. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020,
13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.
14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 110/VI/12/2011 z dnia 29 czerwca 

2011 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku 
nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

15. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad i kryteriów wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Konstancin-Jeziorna.

16. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 
gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegającej na 
gromadzeniu wód opadowych i roztopowych w miejscu ich powstania.
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17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 183/YIII/l4/2019 Rady 
Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 
jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej na dopłatę do 1 m3 ścieków dla 
samorządowego zakładu budżetowego-Zakład Gospodarki Komunalnej 
w Konstancinie-Jeziornie na 2020 r.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Jana Sobieskiego, stanowiącej 
działkę ewidencyjną numer 141/4 z obrębu 03-15.

20. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Czarnów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działka ewidencyjna numer 125/9 z obrębu Czarnów.

21. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności oraz udziału we współwłasności 
w nieruchomościach gruntowych położonych w obrębie 0001 Bielawa na terenie 
osiedla GTC Konstancja Sp. z o.o.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Bolesława Prusa stanowiącej część 
działki ewidencyjnej numer 58/2 z obrębu 03-06.

23. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gruntów Osiedla Grapa i terenów 
przyległych- dla działki o nr ew. 69 z obrębu 03-12 w Konstancinie-Jeziornie.

24. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla działki o nr ew. 53/31 z obrębu 03-16 położonej w Konstancinie-Jeziornie.

25. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu obejmującego obręb geodezyjny 03-32 w mieście 
Konstancin-Jeziorna-etap 1.

26. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru Skolimowa północnego -  rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego -  etap 1.

27. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Radosława 
Milewskiego z dnia 6 kwietnia 2020 r.

28. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji skarg, 
wniosków i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

29. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancina-Jeziorny 
w I półroczu 2020 r.

30. Korespondencja.
31. Rozpatrzenie skarg.
32. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Radny Bogusław Komosa zwrócił się z wnioskiem, aby w punkcie 23 porządku obrad 
wprowadzić projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej znajdującej się na 
działkach ewidencyjnych nr 51/1 i 51/2 z obrębu 01-14 w mieście Konstancin-Jeziorna nazwy 
„Józefa Hlebowicza”.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -0 wniosek o zmianę porządku 
obrad został przyjęty .



Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła wniosek o wprowadzenie w punkcie 31 porządku 
obrad: przyjęcie stanowiska Nr 3 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie 
finansowania oświaty i podjęcia działań zapewniających utrzymanie płynności finansowej, w 
szczególności w zakresie finansowania oświaty oraz wdrożenia mechanizmów wsparcia 
rekompensujących samorządom zmniejszone wpływy z udziału w podatku dochodowym od 
osób fizycznych (PIT) oraz osób prawnych (C1T).

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) wniosek został przyjęty.

Wobec przyjęcia powyższych wniosków, ustalony został następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Uroczyste wręczenie aktu nadania Panu Piotrowi Szczurowskiemu tytułu zasłużony 

dla Gminy Konstancin-Jeziorna.
5. Przyjęcie protokołów z obrad XVII, XVIII i XIX sesji Rady Miejskiej.
6. Wystąpienia mieszkańców.
7. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.
9. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
11. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
12. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020,
13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025.
14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 110/VI/12/2011 z dnia 29 czerwca 2011 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 
w Konstanc i nie-Jeziornie.

15. Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad i kryteriów wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Konstancin-Jeziorna.

16. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 
gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegającej na gromadzeniu 
wód opadowych i roztopowych w miejscu ich powstania.

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 183/VIII/14/2019 Rady Miejskiej 
Konstancin-Jeziorna z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia jednostkowej 
stawki dotacji przedmiotowej na dopłatę do 1 m3 ścieków dla samorządowego zakładu 
budżetowego-Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2020 r.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Jana Sobieskiego, stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 141/4 z obrębu 03-15.

20. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położone



w miejscowości Czarnów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 
ewidencyjna numer 125/9 z obrębu Czarnów.

21. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności oraz udziału we współwłasności 
w nieruchomościach gruntowych położonych w obrębie 0001 Bielawa na terenie 
osiedla GTC Konstancja Sp. z o.o.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Bolesława Prusa stanowiącej część 
działki ewidencyjnej numer 58/2 z obrębu 03-06.

23. Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej znajdującej się na działkach
ewidencyjnych nr 51/1 i 51/2 z obrębu 01-14 w mieście Konstancin-Jeziorna nazwy „Józefa 
Hlebowicza”.

24. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gruntów Osiedla Grapa i terenów przyległych- dla 
działki o nr ew. 69 z obrębu 03-12 w Konstancinie-Jeziornie.

25. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
działki o nr ew. 53/31 z obrębu 03-16 położonej w Konstancinie-Jeziornie.

26. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu obejmującego obręb geodezyjny 03-32 w mieście Konstancin-Jeziorna-etap 1.

27. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru Skolimowa północnego -  rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego -  etap 1.

28. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Radosława 
Milewskiego z dnia 6 kwietnia 2020 r.

29. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji skarg, wniosków 
i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

30. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancina-Jeziorny 
w I półroczu 2020 r.

31. Przyjęcie stanowiska Nr 3 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie 
finansowania oświaty i podjęcia działań zapewniających utrzymanie płynności 
finansowej, w szczególności w zakresie finansowania oświaty oraz wdrożenia 
mechanizmów wsparcia rekompensujących samorządom zmniejszone wpływy 
z udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych (PIT) oraz osób prawnych 
(CIT).

32. Korespondencja.
33. Rozpatrzenie skarg.
34. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4 — Uroczyste wręczanie aktu nadania Panu Piotrowi Szczurowskiemu tytułu zasłużony 
dla Gminy Konstancin-Jeziorna.

Z uwagi na nieobecność krewnych Pana Piotra Szczurowskiego podczas obrad sesji, 
Przewodnicząca Rady wręczyła akt nadania radnemu Ignacemu Gołębiowskiemu, który był 
inicjatorem podjęcia uchwały w sprawie nadania Piotrowi Szczurowskiemu tytułu zasłużony 
dla Gminy Konstancin-Jeziorna.
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, iż w protokole nr 17 
uwzględniono uwagę, która została złożona przez radnego Włodzimierza Wojdaka. Innych 
uwag brak.

W wyniku głosowania: za  -  jednogłośnie (18 radnych) Rada M iejska przyjęła protokół 
z XVII sesji.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (20 radnych) Rada M iejska przyjęła protokół 
z XVIII sesji.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół 
z X IX  sesji.

Ad. 6 - Wystąpienia mieszkańców.

❖ Pan Michał Wiśniewski przekazał radnym wydruk (załącznik do niniejszego 
protokołu) dot. m.in. korespondencji mailowej oraz poinformował, iż jest to 
dokumentacja dot. zalewania ulic oraz zapychania się kratek odpływowych okolic 
ulicy Prusa i Długiej. Poinformował również o niezgodnej z pierwotnymi założeniami 
budowie przez dewelopera miejsc parkingowych, na osiedlu przy ulicy Kołobrzeskiej.

♦> Pan Marek Górski zabrał głos w sprawie uchwał dot. mpzp, planowanych do podjęcia 
podczas trwającej sesji. Zwrócił się do radnych z pytaniami dot.: Gminnej Komisji 
Architektoniczno-Urbanistycznej powołanej przez Burmistrza, terminu odpowiedzi ze 
strony pracowników Ratusza na indywidualne pisma mieszkańców w sprawie 
koncepcji mpzp. terminu posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw 
Komunalnych, na którym mieszkańcy będą mogli zaprezentować swoje stanowisko 
w tej sprawie.
Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Agata Wilczek oraz radna Anna Borowska.

♦> Pan Jan Strękowski wyraził nadzieję, iż przed podjęciem uchwał dot. mpzp możliwe 
będzie poznanie opinii Gminnej Komisji Architektoniczno-Urbanistycznej w tej 
sprawie oraz zaapelował, aby radni pochylili się nad uwagami mieszkańców 
(szczególnie dot. szerokości planowanych ulic) przed podjęciem uchwały w sprawie 
mpzp ul. Kołobrzeskiej -  etap I.

♦> Pani Alicja Sobkow-Haber poinformowała, iż posiada dokumenty, z których wynika, 
że projektant ulicy Kołobrzeskiej nie został poinformowany o uzdrowiskowym 
charakterze Konstancina-Jeziorny. Podkreśliła, iż jako mieszkańcy okolic ulicy 
Kołobrzeskiej, nie chcą poszerzania ulicy oraz wprowadzania na nią dodatkowego 
ruchu.

❖ Kolejny mieszkaniec zwrócił się z pytaniem odnośnie etapu II mpzp ul. Pułaskiego 
i Kołobrzeskiej, tj.:”czy ten plan jest już zatwierdzony?, na jakim jest etapie?, 
co w sprawie bezpieczeństwa na skrzyżowaniu tych ulic?” . Odpowiedzi udzieliła

Ad. 5 - Przyjęcie protokołów z obrad XVII, XVIII i X IX  sesji Rady Miejskiej.
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Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul oraz 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

♦♦♦ Pan Czesław Wyszomirski zwrócił uwagę na kratę przy kanale po stronie południowej 
ul. Kołobrzeskiej i ul. Pułaskiego oraz poinformował, iż domaga się usunięcia kraty 
albo zgłoszenia problemu do wód polskich.

Ad. 7 -  Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

> Radny Włodzimierz Wojdak -  poparł wystąpienie mieszkańca Pana Czesława 
Wyszomirskiego, jako przykład podał ul. Długą w Konstancinie-Jeziornie, która 
również jest ulicą ciągle zalewaną. Zaapelował również o większą liczbę miejsc 
parkingowych w uchwalanych planach, bo podnosi to znacznie jakość życia 
mieszkańców.

>  Radny Piotr Wasilewski zwrócił się z prośbą o rozwiązanie problemu ciągłego 
zalewania ul. Długiej, a także o planowanie na terenie gminy budownictwa 
jednorodzinnego, nie wielorodzinnego.

>  Radna Aleksandra Kostrzewska zwróciła się z pytaniem dot. częstotliwości 
kursowania autobusów, w tym linii 710, zauważyła iż wiele kursów zostało 
zlikwidowanych, a potrzeby mieszkańców są zdecydowanie większe. Odpowiedział 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

>  Radny Krzysztof Bajkowski zapytał, czy są sporządzane protokoły ze spotkań 
Gminnej Komisji Architektoniczno-Urbanistycznej. Odpowiedzi udzielił Burmistrz 
Kazimierz Jańczuk.

>  Radna Renata Dąbrowska poprosiła w imieniu mieszkańców o przywrócenie kursów 
linii 710, szczególnie w godzinach porannych, gdy dzieci dojeżdżają do szkoły.

>  Radna Alfreda Konopka zapytała, czy istnieje możliwość zaproszenia na posiedzenie 
komisji przedstawiciela Gminnej Komisji Architektoniczno-Urbanistycznej. 
Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

>  Radna Irena Śliwka zwróciła się z pytaniem, czy udało się uzyskać pozwolenie na 
piśmie, na budowę kanalizacji w Słomczynie. Odpowiedział Burmistrz Kazimierz 
Jańczuk.

Ad. 8 - Informacja Przewodniczącej Rady M iejskiej o złożonych przez radnych 
oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła krótką informację na temat złożonych przez 
radnych oświadczeń majątkowych za 2019 r.

Ad. 9 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji 
Burmistrza o pracy między sesjami w formie papierowej i mailowo (stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dotyczących ww. informacji.
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Ad. 10 - Informacja Przewodniczącego Rady M iejskiej o pracy między sesjami.

Uwag i pytań brak.

Ad. 11- Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw -1, wstrzymało się -0 Rada Miejska powołała Komisję 
Uchwał i Wniosków w składzie: Iwona Siudzińska, Anna Borowska oraz Włodzimierz
Wojdak.

Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji.

Ad. 12 -  Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2020 wraz 
Z autopoprawką.

Kierownik Referatu Budżetowego Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz 
z autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji bez autopoprawki.
Do wypowiedzi radnego Bogusława Komosy - który sprzeciwił się przeznaczaniu środków 
z budżetu gminy na wykonanie zadania w dziale 921, rozdziale 92195, paragrafie 6050, 
polegającym na wykonaniu ogrodzenia nieruchomości przy ul. Piłsudskiego 42, a także 
zwrócił uwagę na błąd w zadaniu, polegający na błędnym oznaczeniu kierunku położenia ww. 
ogrodzenia, tj. nie od strony zachodniej, a od strony południowej -  odniósł się Burmistrz 
Kazimierz Jańczuk.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 265/VIII/20/2020.

Ad. 13 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Kierownik Referatu Budżetowego Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz 
z autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji bez autopoprawki.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę wraz Z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 266/VIII/20/2020.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła przerwę w obradach.
Po przerwie wznowiła obrady sesji.

Na pytania radnych: Bogusława Komosy oraz Alfredy Konopki odpowiedzi udzielił
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
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Ad. 14 - Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 110/Y I/l2/2011 z dnia 29 czerwca 2011 r. 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 
w Konstancinie-Jeziornie.

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. 
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (1 7 radnych) Rada M iejska podjęła ww. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 267/VIII/20/2020.

Ad. 15 - Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie zasad i kryteriów wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Spraw Lokalowych Tomasz Wawrzyniak 
przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz ze zgłoszonymi poprawkami, t j k o m i s j a  
zwTÓciła uwagę na konieczność poprawienia błędu w § 1 pkt 1, poprzez dopisanie w wierszu 
1 i 2, litery „u”, przez co wyrażenie: „nie posiadają tytuł prawnego”, uzyskuje prawidłowe 
brzmienie: „nie posiadają tytułu prawnego”.
Ponadto Komisja proponuje zmianę w brzmieniu uzasadnienia do uchwały, przez co akapit 
pierwszy uzasadnienia uzyskuje następujące brzmienie: „Przedłożony projekt niniejszej 
Uchwały proponuje zmiany w Uchwale Nr 232/YIII/l 7/2020 z dnia 27 maja 2020 r„ 
uwzględniające uznane za zasadne uwagi Wojewody Mazowieckiego”.
Kierownik Tomasz Wawrzyniak poinformował, iż proponowane poprawki zostały 
uwzględnione w projekcie uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (19 radnych) Rada M iejska podjęła ww. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 268/YHI/20/2020.

Ad. 16 - Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu 
gminy na zadania służące ochronie zasobów wodnych, polegającej na gromadzeniu wód 
opadowych i roztopowych w miejscu ich powstania.

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik przedstawiła ww. projekt 
uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzińska przedstawiła 
pozytywną opinię komisji.



Pytań brak.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła w w. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 269/VIlI/20/2020.

Ad. 17 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- 20, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 270/VIII/20/2020.

Ad. 18 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały numer 183/V11I/14/2019 Rady 
M iejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia jednostkowej 
stawki dotacji przedm iotowej na dopłatę do 1 m 3 ścieków dla samorządowego zakładu 
budżetowego-Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2020 r.

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt 
uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Na pytania radnych: Ignacego Gołębiowskiego oraz Ireny Śliwki, dot.: ilości ścieków, 
planowanych sposobów na ich zmniejszenie, daty poprzedniej podwyżki odpowiedział 
Dyrektor Edward Skarżyński.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 271/YI11/20/2020.

Ad. 19 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Jana Sobieskiego, stanowiącej działkę 
ewidencyjną numer 141/4 z obrębu 03-15.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.



Radny Bogusław Komosa wyraził głos poparcia dla sprzedaży ww. nieruchomości gruntowej. 
Radny Włodzimierz Wojdak zaznaczył, iż ważne jest sprawdzenie, czy wnioskujący o zakup 
nieruchomości nie posiada żadnych zaległości względem gminy przed dokonaniem 
sprzedaży.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.

W wyniku głosowania: za- 14, przeciw - 2, wstrzymało się - 4 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 272/YII1/20/2020.

Ad. 20 - Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położone w miejscowości 
Czarnów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako  działka ewidencyjna numer 
125/9 z obrębu Czarnów.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywką opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Radny Bogusław Komosa zauważył, iż cyt.: „mam wątpliwości co do nabycia działki 
w Czarnowie, w ciągu kilku lat nasza gmina nabyła prawie 200 działek. W żadnej 
miejscowości gmina nie wykupuje tylu działek na poszerzenie dróg. W niektórych 
miejscowościach nie wykupywane są żadne tereny, a drogi są wąskie. W prawie każdym 
porządku obrad sesji jest zakup działki w Czarnowie. Dlatego będę przeciw.”

Na pytania i uwagi radnych: Ignacego Gołębiowskiego, Ireny Śliwki, Bogusława Komosy 
oraz Włodzimierza Wojdaka odpowiedział Kierownik Krzysztof Kasperec.

W wyniku głosowania: za- 17', przeciw - 2, wstrzymało się - 2 Rada M iejska podjęła w w. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 273/YI11/20/2020.

Ad. 21 - Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy 
Konstancin-Jeziorna prawa własności oraz udziału we współwłasności w nieruchomościach  
gruntowych położonych w obrębie 0001 Bielawa na terenie osiedla GTC Konstancja 
Sp. z o.o. wraz z autopoprawką

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały wraz z autopoprawką dot. nazwy osiedla.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywką opinię komisji.
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W wyniku głosowania: za- 13, przeciw - 1, wstrzymało się - 5 Rada Miejska podjęła w w. 
uchwałę wraz Z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 274/YI11/20/2020.

Ad. 22 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Bolesława Prusa stanowiącej część działki 
ewidencyjnej numer 58/2 z obrębu 03-06.

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za -  jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 275/VIII/20/2020.

Ad. 23 - Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej znajdującej się na 
działkach ewidencyjnych nr 51/1 i 51/2 z obrębu 01-14 w mieście Konstancin-Jezior na 
nazwy „Józefa Hlebowicza

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww. 
projekt uchwały.
Radny Bogusław Komosa przybliżył obecnym postać Józefa Hlebowicza oraz przypomniał 
Jego zasługi.
Głos poparcia dla podjęcia powyższej uchwały wyrazili radni: Włodzimierz Wojdak, Andrzej 
Cieślawski, Grzegorz Szewczyk, a także Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

W wyniku glosowania: za- 18, przeciw - 0, wstrzymało się - 2 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i W niosków nadała jej numer 276/VIII/20/2020.

Ad. 24 - Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gruntów Osiedla Grapa i terenów przyległych- dla 
działki o nr ew. 69 z obrębu 03-12 w Konstancinie-Jeziornie.

Zastępca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska 
przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku glosowania: za -  jednogłośnie (18 radnych) Rada M iejska podjęła ww. uchwałę.

Na wątpliwości radnego Bogusława Komosy odpowiedział Kierownik Krzysztof Kasperec
oraz Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
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Ad. 25 - Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
dla działki o nr ew. 53/31 z obrębu 03-16 położonej w Konstancinie-Jeziornie.

Zastępca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska 
przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw - 0, wstrzymało się - 4 Rada M iejska podjęła w w. 
uchwałę wraz Z autopoprawką.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 278/VIII/20/2020.

Ad. 26 - Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
terenu obejmującego obręb geodezyjny 03-32 w mieście Konstancin-Jeziorna-etap 1.

Zastępca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska 
przedstawiła ww. projekt uchwały.
Na pytania radnych Bogusława Komosy oraz Włodzimierza Wojdaka dot. m.in. linii 
zabudowy, odpowiedzi udzieliły: Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ew'a 
Klimkowska-Sul oraz Zastępca Kierownika Elżbieta Bartosiewicz.
Do projektu uchwały zgłoszono trzy uwagi.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
poinformowała, że komisja nie uwzględniła ww. uwag.

Opiniowanie uwag (załącznik Nr 2 do projektu w/w uchwały) przez Radę Miejską 
Konstancin-Jeziorna:

1. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -13, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.

2. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -12, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.

3. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -13, wstrzymało się -3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw - 1, wstrzymało się - 2 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwalę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 279/YI11/20/2020.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła przerwę w obradach.
Po przerwie wznowiła obrady sesji.

Ad. 27 - Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
obszaru Skolimowa północnego  -  rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego -  etap 1.

Komisja Uchwał i W niosków nadała jej numer 277/YIII/20/2020.



Projekt ww. uchwały przedstawiła projektantka Pani Kinga Hudkowska.
W dalszej kolejności wywiązała się dyskusja, w której udział wzięli radni:

>  Radny Włodzimierz Wojdak, który wyraził stanowisko, iż należy zachować szerokość 
planowanej ulicy mniejsza niż 12 m, zauważył również, iż należy uwzględnić głosy 
mieszkańców tej części Konstancin-Jeziorny.

>  Radny Krzysztof Bajkowski wyraził swoją opinię jako radny oraz jako mieszkaniec 
ww. okolicy. Poinformował, iż zagłosuje przeciwko temu projektowi.

>  Radny Arkadiusz Głowacki zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Rady Miejskiej
o udzielenie głosu mieszkańcom i uwzględnienie ich opinii.

>  Radna Renata Dąbrowska poparła szerokość jezdni 6 metrów, z uwagi na to, iż węższa 
jezdnia może w przyszłości uniemożliwić komunikację miejską na tej ulicy.

>  Radny Włodzimierz Wojdak poprosił o informację o planowanej szerokości ulicy na 
jej całym odcinku.

>  Radny Piotr Wasilewski zapytał o ewentualne skutki nieuchwalenia tego planu.
>  Radny Bogusław Komosa zwrócił się z prośbą o uchwalenie ww. planu i nie

odkładanie tej sprawy na przyszłość.

Na pytania i wątpliwości radnych odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul i Zastępca 
Kierownika ww. wydziału - Elżbieta Bartoszewska.

W dalszej kolejności Rada Miejska przeszła do głosowania uwag zgłoszonych do ww. 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
poinformowała, że komisja nie uwzględniła żadnej z poniżej wymienionych uwag.

Opiniowanie uwag (załącznik Nr 2 do projektu w/w uchwały) przez Radę Miejską 
Konstancin-Jeziorna:

Uwagi wniesione do projektu mpzp obszaru Skolimowa północnego  -  rejon ulic Kołobrzeskiej 
i Pułaskiego . wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 19 września 2017 r. do 10 
października 2017 r.:

1.1 W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -10, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.1. 

1.2.W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -11, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.2.

1.3. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -11, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.3.

2. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -10, wstrzym ało się -4 Rada M iejska nie uwzględniła 
uwagi n r 2.
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3. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -12, wstrzym ało się -4 Rada M iejska nie uwzględniła 
uwagi n r 3.

4. W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -8, wstrzym ało się -6 Rada M iejska nie uwzględniła 
uwagi n r 4.

5. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw' -12, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 5.

6.1.W wyniku glosowania: za -  4, przeciw' -9, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uw agi nr 6.1.

6.2.W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -8, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 6.2.

7.W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -9, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 7.

8.1.W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -9, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.1.
8.2. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -8, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.2.
8.3. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -11, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.3.
8.4. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -8, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 8.4.

9.1.W wyniku glosowania: za -  6, przeciw -7, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 9.1.
9.2. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -7, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 9.2.
9.3. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -12, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 9.3.
9.4. W wyniku głosowania: za -  2, przeciw -8, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 9.4.

10.1.W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -10, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 10.1.
10.2. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -9, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 10.2.

11.W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -9, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 11.
12.1.W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -9, wstrzymało się -3 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 12.1.
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12.2. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -10, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 12.2.

13.W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -9, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 13.

14.W wyniku glosowania: za -  1, przeciw -10, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 14.

15.1.W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -10, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.1.
15.2. W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -10, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 15.2.

16.1.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -13, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.1.
16.2. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -10, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.2.
16.3. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -12, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.3.
16.4. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -15, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.4.
16.5.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -17, wstrzymało się -2 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.5.
16.6. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -14, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.6.
16.7. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -13, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.7.
16.8. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 16.8.

17.1.W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -12, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 17.1.
17.2. W wyniku glosowania: za -  1, przeciw -11, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 17.2.

18.1.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.1.
18.2. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.2.
18.3. W wyniku glosowania: za -  1, przeciw -7, wstrzymało się -10 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.3.
18.4. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -14, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.4.
18.5.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -14, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.5.
18.6. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -9, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.6.
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18.7. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -14, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.7.
18.8. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -13, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.8.
18.9.W wyniku glosowania: za -  1, przeciw -8, wstrzymało się -10 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.9.
18.10. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.10.
18.11. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.11
18.12. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -7, wstrzymało się -10 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 18.12.

Uwagi wniesione do prognozy oddziaływania na środowisko ustaleń mpzp obszaru 
Skolimowa pólnocnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego wyłożonego do publicznego 
wglądu w dniach od 19 września 2017 r. do 10 października 2017 r.:

1.1.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -12, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.1.
1.2. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -15, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.2.
1.3. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.3.

Uwagi wniesione do projektu mpzp obszaru Skolimowa północnego  -  rejon ulic Kołobrzeskiej 
i Pułaskiego  -  etap  / ,  wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 4 lutego 2020 r. do 25 
lutego 2020 r.

1.1.W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -13, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.1.
1.2. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -10, wstrzymało się -9 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.2.
1.3. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -12, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.3.
1.4. W wyniku głosowania: za -  0, przeciw -10, wstrzymało się -9 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.4.
1.5. W wyniku glosowania: za -  0, przeciw -11, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.5.

2.1.W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -7, wstrzymało się -8 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.1.
2.2. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -8, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.2.
2.3. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -9, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.3.
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3.1.W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -8, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.1.
3.2. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -9, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.2.
3.3. W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -9, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.3.
3.4. W wyniku glosowania: za -  1, przeciw -8, wstrzymało się -9 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.4.
3.5.W wyniku glosowania: za -  3, przeciw -9, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.5.
3.6. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -8, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.6.

Uwagi wniesione do projektu mpzp obszaru Skolimowa północnego  -  rejon ulic Kołobrzeskiej 
i Pułaskiego  —  etap 1. wyłożonego do publicznego wglądu w dniach od 14 łipca 2020 r. cło 
4 sierpnia 2020 r.

Mieszkaniec Pan Jan Strękowski zwrócił uwagę Rady Miejskiej na fakt, iż poniższe uwagi z 
punktu widzenia mieszkańców są najbardziej istotne.

1.1.W wyniku glosowania: za -  6, przeciw -8, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.1.
1.2. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -9, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.2.
1.3. W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -8, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.3.
1.4. W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -7, wstrzymało się -7 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 1.4.

2.1.W wyniku glosowania: za -  4, przeciw -7, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 2.1.
2.2. W wyniku glosowania: za -  5, przeciw -9, wstrzymało się -5 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi n r 2.2.

3.W wyniku glosowania: za -  2, przeciw -8, wstrzymało się -6 Rada Miejska nie 
uwzględniła uwagi nr 3.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię komisji w odniesieniu do ww. projektu uchwały.
Mieszkaniec Pan Jan Strękowski zwrócił się z pytaniem: „jaka była opinia Gminnej Komisji 
Architektoniczno- Urbanistycznej?” .
Zastępca Kierownika Elżbieta Bartoszewska udzieliła odpowiedzi, iż opinia ww. komisji 
w roku 2013 była pozytywna.

W wyniku głosowania: za- 9, przeciw - 4, wstrzymało się - 5 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 280/YIII/20/2020.



Ad. 28 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Radosława 
M ilewskiego z dnia 6 kwietnia 2020 r.

P.O. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały. 
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 12, przeciw - 1, wstrzymało się - 4 Rada M iejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 281/YIII/20/2020.

Ad. 29 - Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji skarg, wniosków  
i petycji Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna.

P.O. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały. 
Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw - 0, wstrzymało się - 1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 282/VIII/20/2020.

Ad. 30 - Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady M iejskiej Konstancina-Jeziorny 
w I  półroczu 2020 r.

Powyższe sprawozdanie odczytała radna Anna Borowska -  członkini Komisji Rewizyjnej.

Ad. 31 - Przyjęcie stanowiska Nr 3 Rady M iejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie 
finansowania oświaty i podjęcia działań zapewniających utrzymanie płynności finansowej, 
w szczególności w zakresie finansowania oświaty oraz wdrożenia mechanizmów wsparcia 
rekompensujących samorządom zmniejszone wpływy z udziału w podatku dochodowym od  
osób fizycznych (PIT) oraz osób prawnych (CIT).

Projekt przygotowanego stanowiska przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata 
Wilczek.
Następnie głos zabrał Burmistrz Kazimierz Jańczuk, który poparł chęć przyjęcia przez Radę 
Miejską ww. stanowiska.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 2 Rada M iejska przyjęła ww. 
stanowisko.

Ad. 32 - Korespondencja.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, iż cała korespondencja 
została przekazana radnym w formie mailowej i poprosiła o zadawanie pytań.
Pytań brak.
P.O. Kierownika Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk odczytała treść dwóch pism, na 
prośbę ich nadawcy.

18



Ad. 33 - Rozpatrzenie skarg.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, iż do Rady Miejskiej od 
poprzedniej sesji nie wpłynęły żadne skargi.

Ad. 43 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został 
wyczerpany. Poinformowała, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 28 października 2020 r.

Następnie zamknęła obrady XX sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Goral
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